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Temmuz ayını plastiksiz 
geçirmeye hazır mısınız?
2011 yılından beri dünyanın 
dört bir yanında milyonlarca 
insanın katıldığı Plastiksiz 
Temmuz hareketi başlıyor. 
Daha temiz bir gelecek 
için temmuz ayı boyunca 
tek kullanımlık plastikleri 
reddediyoruz. Hatta bu 
defa daha da ileri gidiyoruz! 

14 Temmuz Köpekbalığı 
Farkındalık Günü için 
yayınlanan Greenpeace 
raporu, İspanya ve 
Portekiz’den gelen AB 
balıkçılık filolarının Kuzey 
Atlantik’teki köpekbalığı 
yuvalarında uzun misinalar 
kullanarak avlandıklarını 
ortaya koyuyor.

Hangisi daha tehlikeli: 
Köpekbalığı mı insan mı? 
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Gezegenin üstü  
altından değerlidir:  
Çöpler Altın Madeni
21 Haziran’da Erzincan İliç 
İlçesi Çöpler Mevkii’nde 
uluslararası bir şirket 
tarafından işletilen altın 
madenine siyanür taşıyan 
boru hattında bir yırtılma 
meydana gelmiş, yaklaşık 
20 metreküp siyanürlü 
solüsyon Fırat Nehri ve Keban 
Baraj Havzası’na sızmıştı. 
Greenpeace Akdeniz İklim 
ve Enerji Proje Sorumlusu 
Gökhan Ersoy bu çevre 
suçunu yerinde incelemek 
üzere İliç’deydi... 08

Greenpeace Akdeniz, her ay 
Türkiye ve Dünya’da çevre 
ve iklim krizi konusunda 
yaşanan gelişmeleri bir araya 
getiriyor. İşte Temmuz ayında 
yaşananlar...

Çevre gündeminden  
kısa kısa... 
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kaYnaklaRımızı tÜkettik, 
aRtık GeleCeĞe bORÇluYuz!
Küresel Ayak İzi Ağı; insanlığın doğa üzerindeki yıllık talebinin, dünyanın bir yılda 

sağlayabileceği kapasiteyi aştığı gün olarak tanımlanan  
Dünya Limit Aşımı Günü’nün bu yılki tarihini açıkladı: 28 Temmuz. 

Bu günden itibaren dünyanın bize sunduğu bir yıllık doğal kaynakları tükettik 
ve gelecekten borçlanmaya başladık.  

Dünyadaki tüketimin karşılanması için artık 1,75 dünyaya ihtiyacımız var.  
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temmuz  
aYını 

plastiksiz 
GeÇiRmeYe 

HazıR mısınız? 

2011 yılından beri 
dünyanın dört bir 

yanında milyonlarca 
insanın katıldığı Plastiksiz 
Temmuz hareketi başlıyor. 
Daha temiz bir gelecek 

için temmuz ayı boyunca 
tek kullanımlık plastikleri 

reddediyoruz. Hatta 
bu defa daha da ileri 

gidiyoruz! 
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Plastiksiz Temmuz (Plastic-Free July) milyonlarca insa-
nın plastik kirliliğinin çözümünün bir parçası olmasına 
yardımcı olan küresel bir hareket olarak biliniyor. 2011 
yılında Avustralya’da tek kullanımlık plastik kullanımı-
nın etkilerine dikkat çekmek için başladı; 2013 yılından 
itibaren küreselleşti ve her yıl temmuz ayında dünyada 
milyonlarca insanın dahil olduğu bir hareket haline geldi. 
Bu yıl da Plastik Temmuz’un bir parçası olan milyonlar-
ca insan hep birlikte tek kullanımlık plastikleri reddede-
rek daha temiz bir gelecek hedefini ortaya koydu. 

Bireysel girişimler çok önemli ama asıl çözüm  
sistem değişikliğinde...   

2011’den beri devam eden Plastiksiz Temmuz’a daha 
önce katılanlar, kişisel plastik ayak izimizi azaltmak 
için yapabileceğimiz bazı basit eylemler olduğunu bilir-
ler. Kahve içmeye kendi termosumuzla, süpermarkete 
kendi alışveriş çantamızla gitmek ve su şişemizi yanı-
mızdan ayırmamak bu eylemlerden sadece birkaçı. El-
bette üzerimize düşeni yapmaktan gurur ve heyecan 
duyuyoruz; fark yarattığımızı bilmek de harika bir duy-
gu. Fakat bireysel olarak attığımız adımlar gezegeni her 
gün sarıp sarmalayan devasa plastik yığınında sadece 
küçük bir delik açıyor; o delik de hızla artan üretim ve 
tüketim trendleri karşısında hızla kapanıyor. Dolayısıyla 
en dikkatli alışveriş yapanların bile tek kullanımlık plas-
tik yerine koyacak alternatif ürünler bulmakta zorlandığı 
bir dünyada yeniden doldurulabilir, plastik içermeyen 
seçeneklere erişim “olsa iyi olur” yaklaşımından daha 
fazlasını ifade etmeli. 

Bu nedenle bu yıl Plastiksiz Temmuz programını bir adım 
daha ileri götürüyoruz; kullandığımız ürünlerin büyük 
kısmını plastikle paketleyerek üreten şirketlerin yeniden 

kullanma ve yeniden doldurma sistemlerine geçmelerini 
talep ediyoruz. Coca-Cola, PepsiCo, Nestlé ve Unilever 
gibi şirketler, Plastikten Kurtul hareketinin küresel mar-
ka denetim çalışmalarında dört yıl üst üste “en büyük 
plastik kirleticiler” olarak yer aldı. Coca-Cola yalnızca 
geçen yıl 125 milyar plastik şişe üretti. Üretilen plastiğin 
yalnızca %9’unun geri dönüştürüldüğünü düşünürsek, 
bu şişelerin büyük bir kısmının yakılacağını, çevreye ba-
şıboş bir şekilde atılacağını şimdiden görebiliyoruz. 

Şubat ayında, Coca-Cola 2030 yılına kadar ambalajla-
rının en az %25’ini yeniden kullanılabilir ve tekrar dol-
durulabilir yapma sözünü veren ilk büyük marka oldu. 
Bu duyuru doğru yönde atılmış bir adım olsa da, daha 
iyisini ve daha fazlasını yapmaları gerekiyor. 

Şu anda ambalaj portföylerinde ciddi miktarda yeniden 
kullanım ve doluma yer veren PepsiCo, Nestlé ve Unile-
ver bu sistemlerin kullanımını artırmaya yönelik şimdilik 
herhangi bir kamu taahhüdünde bulunmuş değil. Sade-
ce PepsiCo, 2022 yılı sonuna kadar bir dolum ve tekrar 
kullanım hedefi koyma niyetinde olduğunu belirtti. Biz-
ler sabırsızlıkla PepsiCo’nun yapacağı duyuruyu bekler-
ken, dünyadaki milyarlarca insanı etkileyen bu sorun ile 
ilgili olarak PepsiCo’nun bu alanda atacağı adımın uzun 
yıllardır devam eden rekabet için kendisine bir avantaj 
sunacağını da hatırlatmak istiyoruz. PepsiCo bu fırsatı 
değerlendirip Coca-Cola’yı yeniden doldurma ve kul-
lanma yarışında yenecek mi, yoksa 2022 sonunda bizi 
sarsan ve hayal kırıklığına uğratan zayıf bir taahhütle mi 
karşımıza çıkacak? Bekleyip göreceğiz…

“Plastiksiz Temmuz” hepimize kutlu olsun! Hem bu ay 
hem de önümüzdeki yıllar yeniden doldurulabilir, yeni-
den kullanılabilir ve sürdürülebilir seçeneklerle dolsun…
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Hangisi daha tehlikeli: 
Köpekbalığı mı insan mı? 
14 Temmuz Köpekbalığı Farkındalık Günü için yayınlanan Greenpeace 
raporu, İspanya ve Portekiz’den gelen AB balıkçılık filolarının Kuzey 
Atlantik’teki köpekbalığı yuvalarında uzun misinalar kullanarak avlandıklarını 
ortaya koyuyor.
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Greenpeace, 1975’ten bu yana köpekbalığı popülasyo-
nunda %70’lik bir düşüş olduğunu ortaya koyan “Ho-
oked on Sharks” adlı bir rapor yayınladı. Rapor, Kuzey 
Atlantik sularında ortalama bir balıkçılık gününde, tah-
minen 15-28 bin kancayla 1.200 km’nin üzerinde olta 
misinasının kullanıldığına dair çarpıcı veriler içeriyor.  

Greenpeace Okyanusları Koru kampanyasından Will 
McCallum raporla ilgili bilgileri şu şekilde değerlendiri-
yor: “Avrupa Birliği okyanusların korunması konusunda 
öncü olduğunu iddia ediyor ancak balıkçılık filoları Ku-
zey Atlantik’te uzun kuyruklar halinde, son derece yıkıcı 
bir balıkçılık tekniği kullanarak bebek köpekbalığı üreme 
alanlarında kasıtlı olarak avlanıyor. Balıkçılığın önemli bir 
ekonomik faaliyet olduğu İspanya ve Portekiz gibi ül-
keler, bölgeye yönelik deniz koruma tedbirlerini balta-
lamak için aktif olarak çalışıyorlar. Bu ikiyüzlülük çevre-
ye büyük zararlar veriyor. Kuzey Atlantik’te yaşananlar, 
okyanus yönetimi söz konusu olduğunda statükonun 
neden bozulduğunun mükemmel bir örneği. İşlevsiz 
sistemi düzeltmek ve okyanus korumasını küresel okya-

nus yönetiminin tam kalbine koymak için bu yıl güçlü bir 
Küresel Okyanus Anlaşması’na ihtiyacımız var. Ağustos 
ayındaki son müzakereler, AB’nin okyanusları gerçekten 
korumak istediğini kanıtlaması için bir fırsat olacaktır.”

Raporda, İspanya ve Portekiz’in de dahil olduğu ülkele-
rin balıkçılık faaliyetlerine getirilmek istenen düzenleme 
girişimlerine sürekli olarak direndikleri de belirtiliyor. 

Kuzey Atlantik’in uzun hat balıkçılığı nominal olarak kılıç 
balıklarını hedef alsa da, kârlı kalabilmek için köpekbalı-
ğı avına geçiş yapmış durumda. Köpekbalıklarını bu ris-
ke karşı korumak için yapılan düzenlemeler yeterli değil. 
Zira bilim insanlarının ve sivil toplumun önerilerini kas-
ten gözardı etmek, Kuzey Atlantik’te köpekbalıklarının 
neslinin tükenmesine neden oldu. Küresel köpekbalığı 
nüfusu son 50 yıl içinde %70 oranında azaldı. Köpek-
balığı ürünlerine yönelik küresel talep büyümeye devam 
ederken, küresel sektörün serveti yılda 1 milyar dola-
rın üzerinde ve Avrupa, küresel köpekbalığı ticaretinin 
önemli oyuncularından biri.
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21 Haziran’da Erzincan İliç İlçesi Çöpler Mevkii’nde uluslararası bir şirket tarafından 
işletilen altın madenine siyanür taşıyan boru hattında bir yırtılma meydana gelmiş, 

yaklaşık 20 metreküp siyanürlü solüsyon Fırat Nehri ve Keban Baraj Havzası’na 
sızmıştı. Greenpeace Akdeniz İklim ve Enerji Proje Sorumlusu Gökhan Ersoy bu çevre 

suçunu yerinde incelemek üzere İliç’deydi...

Fırat Nehri üzerine kurulan Keban Barajı, yüzbinlerce 
haneyi yerinden etmiş ve onlarca köyü sular altında bı-
rakmıştı. Bu köylerden bazıları da Çemişgezek ilçesin-
de Şavaklılar olarak bilinen, hayvan gütmekle uğraşan, 
vaktinde göçer bir topluluğun yaşadığı Barav ve Tıtinik 
köyleriydi.

Baraj nedeniyle göçmek zorunda kalan insanlardan ki-
mileri şehirlere yerleşti, kimileri baraj sularından öteye 
taşıdıkları köylerinde kendilerine yeni haneler kurdu ya 
da çevre köylere yerleşti. Barav ve Tıtinik köyü sakin-
lerinin bir bölümü ise devletten aldıkları baraj parası ile 
İliç’e kadar ulaştı ve bugün çevre felaketinin gerçekleş-
tiği Çöpler köyüne yerleşti. Kimilerine göre ise Çöpler 
köyünü göçen Şavaklılar kurdu.

O günlerde Şavaklılar İliçliler tarafından nasıl karşılandı 
bilmiyoruz ama bugünlerde siyanür sızıntısı ile meydana 
gelen çevre suçuna tanıklık etmek isteyen gazeteciler, 
çevreciler ve bilim insanları için dostane bir karşılama 
yok. Sahadan aldığımız bilgilere göre madencilik faali-
yeti 3-4 bin kişiye iş olanağı sağlıyor. Gelir kapısına kilit 
vurulmasından endişe edenler de maden karşıtı herhan-
gi bir girişime sıcak bakmıyor. 

Bu endişenin yarattığı atmosfer, 2015 yılından beri ma-
dene karşı mücadele eden emekli makinist Sedat Ceza-
yiroğlu’nu Sabırlı köyünden Erzincan merkeze taşınma-
ya zorlamış. Yakuplu köyünde yaşayan ve Kaymakamlık 
Yazı İşleri’nden emekli Nuri Uyar dışında mücadelesine 
destek olan çıkmamış. 

08 GREENPEACE

Gezegenin üstü altından 
değerlidir: Çöpler altın madeni
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Cevher zenginleştirme işleminde siyanürün yanı sıra nit-
rik ve sülfürik asit kullanılması bardağı taşıran son dam-
la olmuş ve Cezayiroğlu uzmanların kapısını çalmaya 
başlamış. Bu süreçte tehlikeli kimyasalların dış ortama 
karışma riskine de tesise kimyasal maddeleri taşıyan tır-
ların yaptığı kazalara da pek çok kez şahit olmuş. Kimi 
zaman devrilen bir tır ile sülfürik asit ilçenin sokaklarına 
dağılmış, kimi zaman ise bozulan bir tırdan sızan sülfürik 
asit yolları kaplamış. Bu kazalarda bölgeye giden yetkili 
personelin kullandığı ‘Kimyasal Koruyucu Tulum’ ise as-
lında her şeyi anlatıyor.

Cezayiroğlu’nun ilk kapısını çaldığı isim İTÜ’den, aynı 
zamanda TEMA Vakfı Mütevelli Heyeti Üyesi İsmail  Du-
man Hoca olmuş. İsmail Hoca mahkemeye verdiği gö-
rüşte “Bu işin pardonu yok” demiş. İklim krizi çağında 
sıcak hava dalgaları ve kuraklık gibi afetlerle boğuşur-
ken, Fırat ve Dicle Nehirleri’nin bu coğrafyada akacak 
son nehirler olduğunu vurgulamış. Su havzalarının kon-
tamine olma riskinin yanı sıra, saniyede 130 litre su tü-
keten bir iş modeli de içinde olduğumuz krizler çağında 
sorgulanması gereken bir diğer nokta.

Başta sodyum siyanür olmak üzere, sülfürik asit ve nit-
rik asit gibi kimyasalların toprağa yedirilmesinin bir zehir 
kapanı yaratacağını anlatmaya çalışmış İsmail Hoca. 
Munzur Press’in yayınladığı siyanür tarlaları da İsmail 
Hoca’nın tasvirine dair bir fikir veriyor. Bir yandan da 
mahkeme heyetinin vicdanına seslenmiş. Bu tesisteki 
riskin ahlaki açıdan kaçak bir nükleer atık depolama 
alanından farklı olmadığının altını çizmiş.

Cezayiroğlu’nun bir sonraki durağı, halk sağlığı açısın-
dan görüşlerini almak için Türk Toraks Derneği ve Türk 
Tabipler Birliği olmuş. Tesiste kullanılacak maddelerin 
sebep olabileceği sağlık riskleri sıralandığında ise orta-
ya endişe verici bir liste çıkmış.

• Cilt,

• Göz,

• Sindirim sistemi,

• Solunum yolu ile akciğerlerde hasar.

Türk Toraks Derneği son olarak Kenya’daki altın maden-
ciliğinin neden olduğu asit yağmurları ve yağışlara para-
lel olarak artan asit drenajlarının riskini anlatan çalışmayı 
paylaşmış. Çünkü alanı ziyaret ettiğimiz zaman görünen 
atık havuzu, kirleticilerin son durağı. Buradan sonra bu-
harlaşarak dış ortama karışıyor ve buna da depolama 
ve bertaraf etme yöntemi adını veriyoruz. Türk Tabipler 
Birliği ise görüşünde maden kazalarına yer veriyor. Son 
25 yılda 30’dan fazla gerçekleşen maden atık havuzu 
kazası var. 2000 yılında Romanya’daki altın madeninde 
gerçekleşen kaza oldukça çarpıcı. Atık maden barajının 
çökmesi sonucu sadece Romanya değil, Macaristan, 
Sırbistan ve Bulgaristan da etkileniyor. Kontamine olan 
su Karadeniz’e kadar ulaşıyor ve sudaki siyanür miktarı 
limitlerin 100 kat üstünde çıkıyor. Yaklaşık 2 milyon in-
sanın içme suyu zehirleniyor. Çek Cumhuriyeti, Alman-
ya ve Macaristan siyanürle altın madenciliğine artık izin 
vermiyor. Avrupa Birliği Parlamentosu bu yasakların Av-
rupa geneline yayılması için bir teklif hazırlıyor.

Halk Sağlığı Uzmanları Derneği de yayınladığı görüşte  
siyanürün dokuları tıkayarak ortaya çıkaracağı tahriba-
tın yanı sıra, nitrik ve sülfürik asitin çevreye püskürtül-
mesi ile solunum yolu, cilt ve göz üzerinde neden olaca-
ğı zehirlenmeleri tekrar hatırlatıyor.

Atık havuzunda olağan buharlaşma yöntemiyle ortaya 
çıkan sağlık riskleri oldukça ciddiyken, tesisi işleten 
firma artan yağışlarla atık havuzunun ömrünü uzatmak 
adına kontamine suyu atmosfere püskürtecek cihaz-
larla toksik süreci hızlandırmaktan da geri durmamış.  

Gezegenin üstü altından 
değerlidir: Çöpler altın madeni
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Ancak bu durum İliçlilerin zehir soluduklarına dair yükse-
len endişesi ve kamuoyu baskısı ile çevre izinlerine rağ-
men sona ermiş. Şirket yetkilileri ise bu konuda ortaya çı-
kan şikayetlerin neden olduğu denetimlerden yoruldukları 
için cihazları söktüklerini belirtmiş.  

Saha ziyareti

Fırat Nehri Havzası’na çok yakın bir bölgede gerçekle-
şen siyanür sızıntısı sadece İliçliler için değil, tüm bölge 
için önemli bir tehlike; buna rağmen çevre illerden gelen 
heyetlerin, gazetecilerin, çevre örgütlerinin ilçeye kolluk 
kuvvetleri eşliğinde girmesi üzüntü verici. Ayrıca sahada 
felaketin gerçekleştiği noktayı görüntüleyebilecek alanın 
çevik kuvvet ekipleri tarafından kapatılması ise bizi hay-
rete düşürdü. Ülkede haberdar olmayan kimse kalmamış-
ken, görüntüler dört bir yerde yayımlanmışken, bu barika-
tın varlığını anlamlandıramadık. 

Ardından kolluk kuvvetleri de bunu fark etmiş olacak ki 
yol, gazetecilere ve işlenen çevre suçuna tanıklık etmek 
isteyen çevre aktivistlerine açıldı. Heyette bizimle birlikte 

Tunceli Belediye Başkanı, Tunceli Baro Başkanı, Dersim 
Dernekleri Federasyonu, HDP İl Yönetimi ve diğer aktörler 
de vardı. Kilometrelerce öteden devasa boyutlarıyla fark 
edilen borular tehlikenin ciddiyetini anlatıyor ve siyanür 
sızıntısı için tutanaklara geçen rakamları yeniden sorgu-
lamamıza neden oluyordu. Atık havuzunun büyüklüğü ve 
duvarlarındaki paslanmış bir demir parçasını andıran bö-
lümler risk yönetimi ve önlem mekanizmalarına atfedilen 
güvence algısını yerle bir etmeye yetiyordu.

Geri dönüşü olmayacak zararlar verebilecek faaliyetlere 
mahkum olarak yaşamak zorunda değiliz. Saha ziyareti 
sırasında, gezegenin üstündeki yaşamın bir bütün olarak 
altından daha değerli olduğunu bir kez daha anımsadık. 
İliç’teki yolculuğumuz ilk andan itibaren bizi takip eden 
ekip aracının ilçe sınırının son virajında bizden ayrılmasıy-
la sona erdi. 

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı başta ol-
mak üzere ilgili bütün otoriteleri sızan siyanürün miktarı 
ve yarattığı tahribatın boyutları ile ilgili bilgi akışını açık 
ve şeffaf şekilde kamuoyu ile paylaşmaya davet ediyoruz.
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ÇeVRe  
GÜnDeminDen 
kısa kısa... 

İklim Şûrası’nın kararları yayımlandı

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı, 21-25 
Şubat tarihlerinde düzenlenen Türkiye’nin ilk İklim Şû-
rası’nın kararlarını açıkladı. Şûra’da, iklim değişikliğiyle 
mücadelede 2053 net sıfır emisyon ve yeşil kalkınma 
hedefleri doğrultusunda “İklim Uyumlu Şehirler”, “İklim 
Dostu Tarım”, “Kuraklık Eylem Planı”, “Çevreci ve Te-
miz Ulaşım Ağı”, “Yeşil Enerji”, “Yeşil Ekonomi” ve “İklim 
Eğitimi” başlıklarında 217 karar alındı. İklim Şûrası’nda 
kömürden çıkışa dair karar alınmazken, doğalgaz ve 
nükleer enerjiden elektrik üretiminin ise artırılması talep 
ediliyor. www.iklimhaber.org

Aliağa’da asbestli gemi protestosu

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’nın, bün-
yesinde 900 tondan fazla asbest barındırdığı iddia edi-
len Brezilya donanmasına ait Nae Sao Paulo savaş ge-
misinin Aliağa’da sökümüne izin vermesi kararı protesto 
edildi. Aliağa Çevre Platformu’nun çağrısıyla sivil top-
lum örgütü temsilcileri, çevreciler ve yurttaşlar Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’na tepki gösterdi. 
www.yesilgazete.org

Araştırma: Deniz yüzeyindeki sıcak dalgası 
Akdeniz’e zarar veriyor

Yeni yayımlanan bir raporda deniz yüzeyindeki sıcak 

dalgası yüzünden Mayıs’ta Akdeniz’in sıcaklığının, 2005 
yılında sona eren 20 yıllık dönemin ortalamasının 4 de-
rece üzerine çıktığı bildirildi. CAREHeat Projesi, yaptığı 
açıklamayla Akdeniz’in yüzey su sıcaklığının Mayıs’ta 
23 santigrat derecenin üzerine çıkarak zirveye ulaştı-
ğını duyurdu. Greenpeace’e göre artan sıcaklıklar, İtal-
ya’nın kıyı hattı açıklarında deniz biyoçeşitliliği üzerin-
de büyük ve ciddi etkilere neden oluyor. Bazı hassas 
türler, İtalya’nın çevresindeki denizlerden kayboluyor ve 
yerlerine ılık sularda yaşamaya daha uygun türler geli-
yor. Çoğu zaman bölgeye yabancı olan bu yeni türler, 
tüm ekosistemde tehlikeli zincirleme etkilere yol açıyor.  
www.haberler.com

Londra Heathrow’da hava sıcaklığının 40.2 
dereceye ulaştığı kaydedildi 

İngiliz Meteoroloji Kurumu’ndan (Met Office) yapılan 
açıklamada, başkent Londra’nın en büyük havalima-
nı Heathrow’da yerel saatle 12.50’de hava sıcaklığının 
40.2 derece olarak kaydedildiği, bunun ülke tarihinde 
bu zamana kadar ölçülen en yüksek sıcaklık olduğu be-
lirtildi. Londra’da “olağanüstü durum” ilan edildi, baş-
kent yakınlarındaki çayırlık ve ormanlık alanlarda çıkan 
yangınlara yaklaşık 250 itfaiyeci mücadele etti. Londra 
Belediye Başkanı Sadiq Khan, durumun “kritik” olduğu-
nu söyledi. Meteoroloji Müdürlüğü, ülke tarihinde ilk kez 
aşırı sıcaklıklara dair kırmızı alarm seviyesine geçildiğini 
duyurdu. www.iklimhaber.org

Greenpeace Akdeniz, her ay Türkiye ve 
Dünya’da çevre ve iklim krizi konusunda 
yaşanan gelişmeleri bir araya getiriyor. 
İşte Temmuz ayında yaşananlar...

© Mitja  Kobal / Greenpeace



Kampanya katılım SMS bedeli Türk Telekom, Turkcell ve Vodafone için SMS başına KDV ve OIV 
dahil 0,65 TL’dir. Operatörler kısa mesaj birim fiyatlarında meydana gelecek değişiklikleri aboneye 
yansıtma hakkını saklı tutar. 

Dilerseniz 1 adetten fazla dergi hak edişlerinizi sizin adınıza bizlerle iletişime geçen, 
okumaya ve gelişmeye hevesli öğrencilere iletiyoruz. Fazla sayıdaki dergilerinizi kendi 
çevrenize iletmek isterseniz, “BANA” yazıp 2322’ye mesaj atabilirsiniz. 

Aylık birden fazla dergi alıp,  
bunları okullara ulaştırarak  
gençleri Greenpeace ile 
tanıştırmaya ne dersiniz?

Merhaba, 

Bildiğiniz üzere Greenpeace Akdeniz Dergi, yalnızca çevre 
hakkında ve ana akım medyada yer alamayan gelişmeler 
üzerine yayın yapmaktadır. Bu haberlerin ve bilgilerin 
daha erişilebilir ve yaygın olması için dergilerimizi mümkün 
olduğunca fazla kişiyle paylaşmak istiyoruz. 

“BANA” 
yazıp 

2322’ye
gönder


